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SOKAK KÖPEKLERİ 
BİLGİLENDİRME TOPLANTISI



NELER KONUŞACAĞIZ!

• NİÇİN ŞİRİNDERE KÖPEKLERİ?

• NELER YAPILIYOR?

• MAHALLENİN DİĞER KÖPEKLERİNDE DURUM NEDİR?

• KISIRLAŞTIRMA ÇALIŞMALARI?

• MAMA KAMPANYASI BÜTÇE VE HARCAMALAR?

• NELER PLANLANIYOR?



DAHA ÖNCE NELER 
YAPTIK!

• 2002 yılından bugüne mahallemizde 
sokak köpekleri sorunuyla 
ilgileniyoruz. 

• 2002’de bakanlıktan aldığımız kafes 
ile yakaladığımız köpekleri 
kısırlaştırmaya göndermeye başladık.



DAHA ÖNCE NELER 
YAPTIK!

• 2014 yılında 
ise Çankaya 
Belediyesi 
ile KAY 
projesine 
başladık.

• 2 yıl içinde 
200 
civarında 
köpek 
kısırlaştırıldı
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NİÇİN ŞİRİNDERE 
KÖPEKLERİ?

• Şirindere bölgesindeki kağıt toplayıcıları bölgeden çıkartılıp metruk yapılar
yıkıldıktan sonra sahipsiz köpekler ortada kaldılar.

• Bu köpekler aç kalırlarsa mahalle içerisine dağılırlar ve zaten çok olan
mahalledeki köpek popülasyonu ve saldırganlıklar artar düşüncesiyle bölgede
düzenli besleme yaparak bunu engellemek ve bu devam ederken hızla
kısırlaştırma çalışmaları yürütmek amacıyla proje başlatıldı.

• Projenin tüm gelişmelere 7 bilgi notuyla sizlerle paylaşıldı ve paylaşılmaya devam
edecek.

Web sayfamızdan takip edebilirsiniz.

https://www.cigdemim.org.tr/?page_id=13579



NELER YAPILIYOR?

• Öncelikle Şirinderedeki köpek
sayısı belirlendi. (~ 100 köpek)

• Bölgede zaten besleme yapan
ekiple iletişime geçildi.

• Orada oturan ve besleme yapan
Akif beye düzenli mama desteği
sağlandı.

• Akif beyin ulaşamadığı yerlerde
diğer besleme yapan arkadaşlar
devreye girdi.

• Bu düzenli besleme sayesinde
bölge dışına köpek çıkışının
önüne geçildi.



NELER YAPILIYOR?

• Büyükşehir Belediyesi ekipleriyle çalışılarak 2 parti halinde 15 köpek yakalanarak
kısırlaştırmaya gönderildi ve operasyon sonrası alındıkları yerlere geri bırakıldılar.

• Bu köpeklerden bazılarında görülen hastalık antibiyotik tedavisiyle kontrol altına
alındı.



NELER YAPILIYOR?

• Yakalama çalışmalarında yerel hayvan
koruma görevlisi Gökçen hanım, belediye
yakalama ekibi ve dernek başkanı olarak
Fatih F.Aksoy hazır bulundu.

• Veteriner gözetiminde tüf tüf denilen ve
hayvanları uyuşturan iğne atılarak yakalama
işlemi yapıldı.

• Ele gelebilen 1-2 köpek yakalama aparatı ile
araca alındı.

• Hiçbir hayvan kötü koşullarda taşınmadı.



NELER YAPILIYOR?

• Hayvanlar alındığında ve geri geldiklerinde teslim belgeleri imzalandı.
Gelen tüm hayvanların küpe numaraları alındı ve takipleri yapıldı. Hastalık
emaresi gösterenlere antibiyotik tedavisi yapıldı.

• Kısırlaştırılıp gelen hayvanlardan birisi ölü olarak bulundu. Otopsi için
ekiplere teslim edildi. Otopsi sonucu geldiğinde sizlerle de paylaşılacak.



NELER YAPILIYOR?

• Şirindereki yavru köpeklerden birisini dernek olarak sahiplenip bostanımıza aldık.

• Köpük kısa zamanda derneğimizin maskotu oldu.

• Apartman ve sitelerin bu şekilde köpek sahiplenmesi teşvik edilecek.



MAHALLENİN DİĞER 
KÖPEKLERİNDE DURUM NEDİR?

• Mahalledeki tüm köpeklerin sayı ve dağılımı haritalandırma çalışmamız devam ediyor.

• Fen Lisesi ve Hasan Ali Yücel Sosyal Bilimler Lisesi yolunda yüksek popülasyon var. Bu
bölgelerde kısırlaştırma ve düzenli besleme için komşularımızla işbirliği yaparak çalışmaya
devam edeceğiz.

• Fen lisesindeki gönüllüler tarafından, 2 parti halinde 10 köpek kısırlaştırmaya gönderildi.

• Hasan Ali Yücel yolunda 11 yavru köpek ve diğerleri gönüllüler tarafından besleniyor. Buradaki
kısırlaştırılmayan köpekler en kısa zamanda gönderilerek operasyonları yaptırtılacak.



MAHALLENİN DİĞER 
KÖPEKLERİNDE DURUM NEDİR?

• ODTÜ Ormanı içerisinde bulunan ve buradaki gönüllü tarafından
kısırlaştırılmaya gönderilmek istenmeyen köpekler, sayılarının 150
civarında olduğu tahmin ediliyor, yetkililere bildirildi.

• Bütün engelleme çalışmalarına rağmen 14 köpek yakalanarak
kısırlaştırmaya gönderildi ve operasyon sonrası geri getirilerek gönüllüye
teslim edildi.

• Bazı paylaşımlardaki gibi olaylar yaşanmadı. Bunlar tamamen olayı farklı
boyutlara taşıyıp kısırlaştırmayı engellemeye yönelik paylaşımlardır.





KISIRLAŞTIRMA 
ÇALIŞMALARI?

Erkek Dişi Toplam Geliş Tarihi Erkek Dişi Toplam

17.02.2021 Büyükşehir 2 5 7 7.03.2021 2 5 7 ŞİRİNDERE

7.03.2021 Büyükşehir 3 5 8 24.03.2021 3 5 8 ŞİRİNDERE

9.03.2021 Büyükşehir 1 3 4 24.03.2021 0 3 3 Fen Lisesi ( bir erkek köpek anestezide ölmüş)

18.03.2021 Çankaya 7 7 14 29.03.2021 7 7 14 ODTÜ Ormanı

10.04.2021 Büyükşehir 6 Fen Lisesi  - Çetin bey

13 20 39  12 20 32TOPLAM

BölgeTarih Kurum
Alınan köpek sayısı Geri dönen köpek sayısı

• Israrla kısırlaştırma çalışmalarına devam edeceğiz.
• Başka bir çözüm yok. Kısırlaştırma ve düzenli besleme ile köpek

popülasyonunu birlikte huzur içinde yaşayacağımız seviyeye
indireceğiz.



MAMA KAMPANYASI BÜTÇE VE 
HARCAMALAR?

• Kampanyada bugüne kadar toplanan paralar ile 3 tona yakın ( 180
torba) mama alındı. ( 15 kg paketi 75 liradan alıyoruz)

• Kampanyada toplanan para miktarı 16.395 lira, harcamalar ise
13.747 lira oldu. 2.648 liramız daha var.

• Destek geldiği sürece düzenli beslemeye devam edilecek.



NELER PLANLANIYOR?

• Mama desteği geldiği sürece düzenli besleme çalışması devam edecek.

• Kalan tüm köpeklerin kısırlaştırmaları tamamlanacak.

• Mümkün olabilirse sahiplendirme yapılarak sayı azaltılacak.

• Şeffaf bir şekilde tüm gelişmeler sizlerle paylaşılacak.

Erkek Dişi Toplam Geliş Tarihi Erkek Dişi Toplam

17.02.2021 Büyükşehir 2 5 7 7.03.2021 2 5 7 ŞİRİNDERE

7.03.2021 Büyükşehir 3 5 8 24.03.2021 3 5 8 ŞİRİNDERE

9.03.2021 Büyükşehir 1 3 4 24.03.2021 0 3 3 Fen Lisesi ( bir erkek köpek anestezide ölmüş)

18.03.2021 Çankaya 7 7 14 29.03.2021 7 7 14 ODTÜ Ormanı

10.04.2021 Büyükşehir 6 Fen Lisesi  - Çetin bey

13 20 39  12 20 32TOPLAM

BölgeTarih Kurum
Alınan köpek sayısı Geri dönen köpek sayısı



• Düzenli besleme noktaları için
şimdilik böyle denemeler
yapıyoruz.

NELER PLANLANIYOR?



NELER PLANLANIYOR?

• Hedefimiz mahallemizin birçok yerine bu tarz, daha modern ve
kullanışlı besleme noktaları oluşturmak.



• Bir mobil uygulama (BİRCAN) kullanarak tüm gönüllülerin ne
zaman nerede besleme yaptığını takip etmek, bu sayede
mükerrer beslemelerin önüne geçip, besleme yapılmayan
yerlere ulaşmak.

• Besleme noktalarına yasal uyarı ve temizlik konusunda
pankartlar yaptırılacak.

• Yakalama ve kısırlaştırma konularında belediyelerin yetersiz
kaldığı durumlarda, finans kaynağı bulunduğu takdirde, özel
veterinerler ile görüşülerek planlama yapılacak.

• Bu konuda sponsor veya gönüllü destekçi bulunmaya
çalışılacak.

NELER PLANLANIYOR?



NELERLE KARŞILAŞTIK!

• Kendilerini hayvansever bizleri eşkıya ilan edenlerle mücadele
ediyoruz.

• Aslı astarı olmayan bilgileri ulaşabildikleri tüm mecralarda ve
çoğu zaman isim vererek paylaşıp bizleri hedef gösteriyorlar.

• Ulaşabildiğimiz kadarıyla o mecralarda bunlara cevap verip
doğru bilgileri aktarmaya çalışıyoruz.

• Mahalle ve hatta Ankara dışından telefonla aranarak taciz
ediliyoruz.

• Asılsız ve hiçbir dayanağı olmayan iftiralar atılıyor.
• Muhtarımız CİMER’e şikayet edildi. Muhtemelen derneği de

şikayet ediyorlar.



NELERLE KARŞILAŞTIK!

• Gönüllü olarak çalışan diğer komşularımızı da etkileyerek projenin
hedefe ulaşmasını engelliyorlar.



Bu süreçte bir komşumuzla karakolluk olsak da, asılsız iftiralara ve 

hakaretlere mahruz kalsak da biz doğru bildiğimiz yolda sizlerin 

desteğiyle çalışmaya devam edeceğiz.

Güven ve desteğiniz için….

Teşekkürler...

NELERLE KARŞILAŞTIK!


